
Torpa Skogs Vägsamfällighetsförening Protokoll #5, 2018-05-19 

 

Torpa Skogs Vägsamfällighetsförening  
Protokoll från styrelsemöte 5, i Hembygdsgården. 

 

Närvarande:  Frånvarande: 

Gunnel Forsberg, ordförande  

Jan-Olov Wall, kassör   

Christin Svensson 

Joachim Wolf  

Kent Emtelin 

Britt-Mari Karlsson 

Rikard Holmberg 

                  

§ 1. Mötets öppnande 

 Gunnel hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2. Godkännande av dagordning 

 Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen. 

 

§ 3. Föregående mötesprotokoll 

 Styrelsen gick igenom och godkände föregående protokoll. 

 

§ 4. Skrivelser 

 Plogningen av Viktoriavägen. Representanter från Trafikverket med flera har inspekterat  

vägen och slutsatsen är att vägen i dess nuvarande form inte är plogbar. Ytterligare alternativ 

utreds. 

 

§ 5. Rapporter 

Rapport från vägansvarige: 

 Vägar och bidragsvägarna är i mycket gott skick. 

 Korsningen Torpavägen/Backstigen har iordninggjords/grusats av StoraEnso. Skylten ska 

återmonteras av StoraEnso.   

 Grusningen av vägar har påbörjats och detta kommer att fortsätt när Mälarö Timber har 

städat av vägarna. 

 

§ 6. Ekonomi 

 Aktuellt läge gicks igenom. Ekonomin följer budget mycket väl. 

 Endast enstaka medlemsavgifter saknas. 

 Trafikverket har betalat ut 25 000 kr av de utlovade 60 000 kr i bidrag till våra bidragsvägar. 

 

§ 7. Verksamhetsplanering 

 Styrelsen uppdaterade verksamhetsplanen.  

 

§ 8. Övriga frågor 

  - 

 

§ 9. Nästa styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte beslutas av ny styrelse. 

 

§ 10. Mötet avslutas 

 Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
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Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

Rikard Holmberg  Gunnel Forsberg 


